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Komise volnočasových aktivit (KVA) 

 
 

Datum konání: středa 11. prosince 2013 od 16:00 do 18:00 hodin 

Místo konání: malá zasedací místnost ÚMČ Praha 21  

 

Přítomni členové (řazeno abecedně): Ing. Černá Lucie, Exnerová Blanka, Iva Hájková, 

MUDr. Kazdová Zita, Mach Petr, RNDr. Roušar Pavel, Vojtová Helena, Voříšek Zdeněk 

 

Omluveni: Ing. Kohoutová Radoslava, Dr. Ladová Zdeňka, PhDr. Schmidt Miloš 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu z posledního jednání 

2. Naučná stezka Lesní galerie I a II 

3. Využití divadelního sálu v MZŠ 

4. Témata pro rok 2014 

5. Různé 

 

Jednání vedl Petr Mach. 

 

K bodu 1  

 Z. Kazdová informovala o společné schůzce KVA a Muzejní rady týkající se akce k 100. 

výročí vypuknutí 1. světové války. Všem byl zaslán zápis, další společná schůzka se koná 

v Muzeu 13. 2. 2014 od 17:30 h. 

 Do komise pro udělování čestných titulů doporučuje KVA pana Petra Macha. Zároveň 

byli osloveni všichni zastupitelé. Zájem o členství projevil do 16. 12. pouze zastupitel p. 

Duchek. 

 Komentovaná vycházka po zaniklých vesnicích měla úspěch, průvodce p. Beránek nabízí  

zafinancování výroby informační cedule. Výrobu a umístění informační tabule domluví 

s Lesy ČR L. Černá. 

K bodu 2  

 Na další zasedání KVA bude pozván terénní pracovník Martin Novák z Neposeda o.s.  – 

řešení ničení úvodních cedulí naučné stezky Lesní galerie I od ul. Čentická.  

 S ředitelem školy bylo dne 12. 12. 2013 domluveno, že zničené cedule vyvěsí ve 

vstupních prostorách MZŠ v Polesné s doprovodným textem, který by měl mít výchovný 

charakter. Zajistí Z. Kazdová a I. Hájková s ředitelem školy. 

 Z. Kazdová informovala o stavu realizace projektu Lesní galerie II podpořeného 

z Revolvingového fondu MŽP. Vernisáž se bude konat 7. 3. 2014 v sále Level, slavnostní 

otevření 22. 3. 2014. 
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K bodu 3 

 Vánoční koncert 10. 12. pořádaný OŠKMA21 měl malou návštěvnost. Komise 

diskutovala možné využití sálu, např. přestavba prostor pro školní učebny – problém 

v dodržení hygienických předpisů, tj. světlost, velikost prostor, sociální zařízení atd.  

 Z. Voříšek zpracuje do příštího zasedání KVA přehled využívání divadelního sálu v roce 

2013 – měsíc, datum, akce, kdo jí pořádá 

K bodu 4 

 Pokračování Újezdské akademie a Filmového klubu 

 Uspořádání akce k 100. výročí vypuknutí 1. světové války 

 Zapojení podnikatelů do rozvoje MČ (vytvořen mikrotým Hájková, Kazdová, Černá) 

 

K bodu 5 

 Námět občana – zajistit osvětlení u přírodního kluziště na Blatovském rybníku. KVA 

nedoporučuje instalovat osvětlení, protože by přešla odpovědnost za provoz kluziště 

na MČ. Doporučuje toto téma uveřejnit v ÚZ – vytvoření kluziště u sídliště Rohožník 

v rámci svépomoci. 

 Starosta MČ poděkoval předsedovi KVA a jejím členům za práci v komisi a za 

aktivity, které byly v roce 2013 uskutečněny. 

 

Termín příští komise je 22. 1. 2014 od 16 hodin v zasedací místnosti úřadu 

 

Zapsala: Iva Hájková dne 16. 12. 2013  

Schválil: Petr Mach dne 17. 12. 2013 


